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Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 

 
Maastricht, donderdag 15 juni 2017 
 

 
Betreft: art 48 vragen ‘Diefstal, vandalisme en zwerfafval op Maastrichtse sportparken’ 
 
 

Geacht College, 
 

Uit een ronde langs de velden hebben wij helaas moeten constateren dat bij diverse Maastrichtse sportparken 
sprake is van zwerfafval, vandalisme en diefstallen. In het bijzonder bij de sportparken Jekerdal en Geusselt. 
Dit baart de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht zorgen. 
 
Zwerfafval en vandalisme vormen bij Sportpark Geusselt maar vooral op Sportpark Jekerdal voor de nodige 
ergernis bij sportverenigingen en hun sporters. Het sportpark in Jekerdal heeft helaas al een aardige lijst aan 
vandalisme incidenten opgebouwd. Sportpark Jekerdal heeft ten opzichte van Sportpark Geusselt geen open 
karakter.  

1. Welke maatregelen gaat u treffen om zwerfafval en vandalisme op Sportpark Geusselt tegen te gaan?  
2. Welke maatregelen gaat u treffen om zwerfafval en vandalisme tegen te gaan en tevens ongenode 

gasten te weren van Sportpark Jekerdal? 
 

Sportpark Geusselt heeft daarnaast ook te kampen met een hoog aantal fietsdiefstallen. Sporters zetten om 
die reden hun fietsen langs het trainingsveld in plaats van in de fietsenstalling. De diefstallen vinden niet alleen 
in de avonduren plaats maar ook op klaarlichte dag, zo blijkt uit opgepikte signalen. De fietsdiefstallen zijn niet 
nieuw voor dit gebied. Maastricht Sport heeft naar aanleiding van een aantal incidenten haar personeel 
afgeraden zelf in te grijpen bij het signaleren van fietsdiefstal of pogingen hiertoe.  

3. Bent u op de hoogte van de fietsdiefstalgevoeligheid van Sportpark Geusselt?   
4. Welke maatregelen gaat u treffen om de kans op fietsdiefstal te verkleinen bij Sportpark Geusselt? 
5. De huidige personeelsfietsenstalling van Maastricht Sport is onvoldoende bestendig tegen 

fietsdiefstal. Wij verzoeken u dan ook de huidige personeelsfietsenstalling diefstalbestendig te maken 
en de hiervoor te maken kosten niet voor rekening van de Sport-begroting te laten komen. Graag uw 
reactie. 

6. Wij vragen u om tevens bij de andere gemeentelijke sportparken te inventariseren of er sprake is van 
een verhoogd risico op fietsdiefstal en waar nodig voor deze sportparken adequate maatregelen te 
treffen. Graag uw reactie.  

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Niels Peeters, raadslid 
Mat Brüll, burgerraadslid 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 


